

CLUB CG 會員專享禮遇「SSEBONGRAMA DIY 串珠筆工作坊」- 條款及細則

1. 會員請於 TAIKOO+ 流動應用程式或東薈城名店倉微信小程序以 3,000 分換領 DIY 體驗乙次。
2. 每位會員最多可換領體驗 3 次。
3. 參加者須按照現場指示排隊輪候，並出示 TAIKOO+ 應用程式「我的錢包」內的體驗證以參加活動。
4. 體驗證名額有限，先到先得，換完即止。
5. 兌換體驗證後，所需之積分會即時從會員之賬戶內扣除。體驗證兌換一經確認後恕不能更改、退回或取消。
6. 活動當日之款式及材料數量有限，如有缺貨，恕不另行通知。已兌換之積分恕不退還，亦不設退款或任何補償。
7. 如活動現場參加人數眾多，主辦單位將實施人流管制措施。參加者須於最後入場時間（下午 6 時 30 分）前入場。若因任何原因未能於上述時間前入場，主辦單位有權取消其資格，而已扣除之積分將不獲退還，亦不設改期或補領安排。參加者請預留充足時間出席活動，以免影響活動資格。
8. 每張有效單據僅限使用一次作消費換領或 DIY 工作坊體驗換領，所有收據及交易記錄均不得重複使用。
9. DIY 工作坊內容以現場安排為準，主辦單位保留更改活動內容及時間之權利，恕不另行通知。
10. 主辦單位保留因應天氣、場地安全或其他突發情況，隨時更改、延遲、取消活動或更改活動安排的權利，而無需事先通知。參加者請於活動當日留意香港天文台最新天氣資訊，以及本商場社交媒體平台或網站的最新公告。
11. 所有圖片及產品描述只供參考，實際以現場提供為準。
12. 參加者須遵守現場工作人員指示及安全守則。如因參加者疏忽或不當行為導致任何損失或受傷，主辦單位概不負責。
13. 活動須受 CLUB CG 會員計劃及有關商戶的條款及細則約束。
14. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。

CLUB CG Members Exclusive Privilege ‘SSEBONGRAMA DIY Pen Workshop’ – Terms & Conditions

1. Members must redeem a DIY workshop pass using 3,000 points via the TAIKOO+ app or the Citygate Outlets WeChat Mini Program.
2. Each member is entitled to redeem up to three experiences.
3. Participants must queue according to on-site instructions and present the workshop pass in the “My Wallet” section of the TAIKOO+ app to join the activity.
4. Workshop passes are available on a first-come, first-served basis while supplies last.
5. Points will be deducted from the member’s account immediately upon redemption. Once confirmed, the redemption cannot be changed, refunded, or canceled.
6. Styles and materials are available in limited quantities and subject to availability. Redeemed points are non-refundable and no refunds or compensation will be provided.
7. If there is a large turnout at the event venue, the organizer will implement crowd control measures. Participants must enter the venue before the final admission time (6:30 pm). If, for any reason, a participant is unable to enter before the specified time, the organizer reserves the right to cancel the eligibility to participate. Any points already deducted will not be refunded, and no rescheduling or replacement arrangements will be provided. Participants are advised to allow sufficient time to attend the event to avoid affecting the eligibility.
8. Each validated receipt can only be used once for either a sales redemption or a DIY workshop redemption. All receipts and transaction records are non-reusable and may not be used more than once.
9. The content of the DIY workshop is subject to on-site arrangements. The organizer reserves the right to change the event content and schedule without prior notice.
10. The organizer reserves the right to amend, postpone, or cancel the event, or adjust the event arrangements at any time due to weather conditions, venue safety, or other unforeseen circumstances, without prior notice. Participants are advised to check the latest weather updates from the Hong Kong Observatory and refer to the mall’s social media platforms or website for the most up-to-date announcements on the event day.
11. All images and product descriptions are for reference only. Actual items provided on-site shall prevail.
12. Participants must follow the instructions of on-site staff and adhere to safety guidelines. The organizer is not responsible for any loss or injury caused by participant negligence or misconduct.
13. The event is subject to the terms and conditions of the CLUB CG membership program and relevant merchants.
14. In case of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision.